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استقلال- سپاهان؛ جدال بزرگ هفته
رسول شمالی ورزنده

در هفته نهم رقابت های فوتبال لیگ برتر ایران جام خلیج فارس، تیم فوتبال 
استقلال تهران امروز در ورزشــگاه آزادی تهران میزبان سپاهان اصفهان است،  
دیداری که برای هر دو تیم قدرتمند لیگ برتر از اهمیت بسیار زیادی برخوردار 
است. آبی های پایتخت که این فصل را هم با سرمربی گری فرهاد مجیدی شروع 

کرده اند بسیار مصمم هستند که دیدار امروز را با پیروزی به پایان ببرند. 
 اســتقلال تهران در هشت هفته گذشته با کسب سه پیروزی و ۵ مساوی و 
اندوخته ۱۴ امتیاز در مکان ششــم جدول لیگ برتــر قرار دارد. فرهاد مجیدی 
ســرمربی جوان اســتقلال تهران پس از بازی کسل کننده دربی، هفته گذشته 
در مقابل پیکان با پیاده کردن یک تاکتیک منسجم از سوی بازیکنان در زمین 
توانست یک پیروزی ارزشمند را با به ثمر رساندن سه گل بدست بیاورد و نشان 
داد که توانســته شــالوده و اســتخوان بندی اصلی تیم را حفظ کند و در واقع 
هماهنگی خوبی را در تیم به وجود آورد و از طرفی موفق شد از بازیکنان جوان 
و پدیده در تیم استقلال اســتفاده کند که جواب خوبی هم داد. نفرات جوان و 
مستعدی را فرهاد مجیدی شناسایی کرده و در ترکیب تیم استقلال از آنها بهره 
برده که حاکی از جرات و شجاعت این سرمربی جوان استقلال است که توانست 
علیرغم همه مشــکلاتی که در تیم استقلال بود،  تحولی اساسی را شکل دهد و 
امروز اســتقلال با جذب چند بازیکن خارجی و نفرات با استعداد و جوان داخلی 
به یک تیم خوب و منسجم تبدیل شده است. به نظر می رسد که فرهاد مجیدی 
در بازی امروز با آنالیز کردن بازی های تیم فوتبال ســپاهان و شناخت کافی از 
بازیکنان حریف اصفهانی با یک تاکتیک تهاجمی وارد میدان شود. البته او خوب 
می داند که ســپاهان تیم قدرتمندی اســت و مهاجمان فرصت طلب این تیم 
اصفهانی قدرت مانور بالایی دارند و اگر هرگونه سهل انگاری از مدافعان استقلال 
ســر بزند یقینا دروازه آبی پوشان تهدید خواهد شد، بنابراین سرمربی استقلال 
تلاش دارد که ابتدا کمربند دفاعی تیم اش را محکم کند و ســعی می کند در 
عین حالی که بازی هجومی را در دســتور کار داشته باشد از کارهای دفاعی هم 

غافل نشود.
از طرفی تیم فوتبال ســپاهان اصفهان هم در اندیشــه یک برد شــیرین در 
ورزشــگاه آزادی تهران اســت تا هوادران و دوســتداران خود را خوشحال کند. 
سپاهان در هشت هفته ای که رقابت های فوتبال لیگ برتر را پشت سر گذاشتیم 
نتایج خوبی گرفته اگرچه در دو دیدار نتیجه را به حریفان خود واگذار کرده و دو 
باخت در کارنامه اش هست اما با این اوصاف در حال حاضر با کسب ۵ پیروزی و 
یک مساوی و ۱۶ امتیاز، هم امتیاز با تیم فوتبال گل گهر سیرجان و فقط بخاطر 
تفاضل گل نسبت به گل گهر در رده دوم جدول جای دارد و بسیار مصمم است 
که در دیدار امروز با شکســت دادن اســتقلال به آنچه که می خواهد برسد و به 

صدر جدول کوچ کند. 
محرم نوید کیا سرمربی فهیم و با اخلاق سپاهان که خود نیز از بازیکنان سابق 
این تیم اصفهانی بوده شناخت خوبی از روند تیمی و شرایط استقلال دارد. او هم 
مثل سرمربی آبی های پایتخت بازی های حریف را بررسی و آنالیز کرده و یقینا« 
با یک تاکتیک ویژه در مقابل اســتقلال تهران صف آرایی خواهد کرد. نوید کیا 

خوب می داند که استقلال حریف راحتی نیست. 
استقلال از مهاجمان تاثیر گذاری بهره می برد که از هر فرصتی برای باز کردن 
دروازه سپاهان استفاده خواهند کرد. اما سرمربی جوان سپاهان هم در این دوره 
از لیگ برتر بازیکنان جوان و همچنین با تجربه ای را به تیم خود آورده که بسیار 

تاثیر گذار بوده اند.
به هر صورت بازی تیم های سپاهان و استقلال دیداری بسیار سخت و نفس 
گیر خواهد بود و می تواند یکی از پهیجان انگیزترین و جذاب ترین بازیهای لیگ 

برتر فوتبال ایران باشد که علاقمندان به فوتبال از تماشای آن لذت ببرند.

ماموریت مجیدی جلوی نویدکیا
جلوگیری از هت تریک محرم

فرهــاد مجیــدی بــرای 
نتیجه گیری مقابل ســپاهان 
یک انگیــزه ویــژه دارد. به 
گزارش گروه ورزشــی مردم 
سالاری، حساس ترین مسابقه 
هفته دهم در شــرایطی بین 
برگزار  ســپاهان  و  استقلال 
می شــود که فرهاد مجیدی دوســت ندارد شــاهد هت تریک نویدکیا مقابل 
اســتقلال باشد. محرم در مقام سرمربی، دو بار مقابل استقلال قرار گرفته که 
در هر دو بازی توانسته حریفش را شکست دهد. اولین تقابل او با استقلال به 
هفته پانزدهم لیگ بیستم برمی گردد. دیداری که 2۵ بهمن سال قبل برگزار 
شــد و سپاهان میزبان اســتقلالی بود که محمود فکری هدایتش را به عهده 
داشــت. سپاهان آن بازی را با گلهای ســجاد شهباززاده و سروش رفیعی برد 
تا نه تنها بعد از 7 ســال استقلال را در اصفهان شکست داده باشد بلکه جای 
ایــن تیم را در صدر جدول بگیرد و اســتقلال هم امکان قهرمانی نیم فصل را 
از دســت بدهد. بازی برگشت دو تیم در حالی در ورزشگاه آزادی برگزار شد 
که این بار فرهاد مجیدی روی نیمکت اســتقلال نشسته بود. او که در هر دو 
تقابل اولش با ســپاهان در مقام ســرمربی، پیروز شده بود، دوست داشت در 
اولین تقابلش با محرم نویدکیا هم برنده شــود اما سپاهان که شانس قهرمانی 
در لیگ داشــت، حریفش را در ورزشگاه آزادی ۱-2 شکست داد هر چند که 
پرسپولیس با بردن پیکان، برای پنجمین فصل متوالی قهرمان لیگ شد. حالا 
نویدکیا به دنبال هت تریک مقابل استقلال است و مجیدی اصلا دوست ندارد 
که بعد از بازی فردا شاهد چنین اتفاقی باشد و امیدوار است همانطور که مچ 

امیر قلعه نویی را در سپاهان خوابانده بود، این بار مقابل نویدکیا پیروز شود.

اعلام داوران هفته دهم لیگ برتر فوتبال
تیــم داوری دیدارهــای 
فوتبال  برتر  لیگ  هفته دهم 
داوران  کمیتــه  ســوی  از 

مشخص شد.
به گزارش ســایت رسمی 
اسامی  فوتبال،  فدراســیون 
داوران قضــاوت کننــده به 

شرح زیر است:
سه شنبه 23 آذر
استقلال – سپاهان

بیژن حیدری – سعید علی نژادیان – علی میرزابیگی – مرتضی منصوریان
ناظر: رحیم رحیمی مقدم 

چهارشنبه 24 آذر
تراکتور تبریز – نفت مسجد سلیمان

مهدی سیدعلی – حسن انتظاری – علی رعیت – وحید زمانی
ناظر: محمدرضا فلاح

ذوب آهن اصفهان – هوادار تهران
پیام حیدری – آرمان اسعدی – مهدی سیفی – ابوالفضل گرجی

ناظر: علیرضا کهوری
فجر شیراز – مس رفسنجان

علی اصغر مومنی – ولی کاوسی – محسن بابایی – پیمان فرخی مهر
ناظر: ابوطالب طاهریان

پیکان – پرسپولیس
ســیدرضا مهدوی – امیررضا آشــور ماهانی – احد سلطانی – جواد رحیم 

زاده
ناظر: علیرضا یزدانی
نفت آبادان – پدیده

وحید کاظمی – مهدی شفیعی – بهزاد پناهی – حسین زمانی
ناظر: حسین خانبان

نساجی مازندران – آلومینیوم اراک
محمدحســین زاهدی فرد – حســین مرادی – یوسف مغروری – مهدی 

مرجانزاده
ناظر: حاتم بک پور

گل گهر سیرجان – فولاد خوزستان
حمید حاج ملک – قهرمان نجفی – فرزاد بهرامی – میثم حیدری

ناظر: بهرام مهرپیما

نگاه

اخبارکوتاه

چهل و یکمین رویارویی اســتقلال و سپاهان، دو تیم از 
۴ تیم همیشه حاضر در تاریخ لیگ برتر، هفته دهم فصل را 
شروع می کند. دیداری فوق العاده مهم که قطعا تاثیر مهمی 
روی آرایش جدول در پایان ثلث اول لیگ 2۱ خواهد داشت. 
این بازی نکات ویژه ای در خودش دارد و دقیقا انگ تعریف 

یک بازی ۶ امتیازی و حتی شاید بیشتر! است.
1- میزبانی با تنها یک باخت

  اســتقلال در تاریخ لیگ برتر فقط یــک بار به عنوان 
میزبان در هفته دهم شکست خورده: برابر سپاهان. شکستی 
که در لیگ ۱8 و با ضربه ســر کی روش استنلی رقم خورد. 
همان دیداری کــه داور بازی )رضا کرمانشــاهی(، خطای 

پنالتی روی دانشگر را ندید یا دید و نگرفت.
2- آخرین شکست دهنده

  آخرین تیمی که موفق به شکســت دادن استقلال در 
لیگ برتر شده اســت؟ جواب، سپاهان است. آنها در هفته 
پایانی لیگ بیستم به عنوان مهمان وارد زمین آزادی شدند 
و پس از تساوی بدون گل در نیمه اول، درنهایت با نتیجه 2 

بر یک استقلال و مجیدی را شکست دادند.
3- فاصله تا مرز

  استقلال و سپاهان فاصله چندانی با رسیدن به مرزهای 
گلزنی ندارند. اســتقلال برای رســیدن به ۵00 گل زده در 
بازی های خانگی تاریخ لیــگ برتر تنها به 3 گل دیگر نیاز 
دارد. ســپاهان هم 2 گل می خواهــد تا به ۴00 گل زده در 

بازی های خارج از خانه لیگ برتر برسد
4- تبدیل دوگانه به یگانه

  تنهــا 2 تیــم هنــوز در بازی های خانگــی این فصل 
دروازه شــان باز نشده است: اســتقلال و سپاهان. حالا این 
فرصت برای ســپاهان فراهم شده تا این رکورد مشترک را 
با باز کردن دروازه اســتقلال در ورزشگاه آزادی، شکسته و 

خودش به تنهایی صاحبش شود.
5- نبازها

  اســتقلال و ســپاهان درحالی فردا رودرروی هم قرار 
می گیرند که هر دو تیم روند خوبی را پشت سر گذاشته اند. 

اســتقلال در ۱8 بــازی آخر لیگ برتــری اش تنها یک بار 
شکســت خورده و ســپاهان با تنها 2 باخــت در 2۶ بازی 

اخیرش در لیگ برتر وارد زمین می شود.
6- سابقه دارها

  در ترکیب فعلی استقلال تنها یک بازیکن حضور دارد 
که با پیراهن این تیم به ســپاهان در لیــگ برتر گل زده: 
مهدی پور. سپاهان اما ۶ بازیکن دارد که با پیراهن این تیم 
دروازه اســتقلال را در لیگ برتر باز کرده اند: شــهباززاده، 

میرزایی، رفیعی، نورافکن، علی محمدی و ولسیانی.
7- سرمربی های قهرمان و گلزن

  محرم نویدکیا در تمام قهرمانی های ســپاهان در تاریخ 
لیگ برتر حاضر بوده و ۵ گل به اســتقلال زده که 2تایش 
از روی نقطه پنالتی بوده اســت. فرهاد مجیدی هم دو بار 
با اســتقلال قهرمان لیگ برتر شده و سابقه زدن 3 گل به 

سپاهان را دارد که البته یکی در لیگ برتر بوده است
8- مساوی نمی شود؟

  هیچ کــدام از ۴ رویارویــی آخر دو تیــم در لیگ برتر 
مساوی نشده است. هر 2 بازی رفت و برگشت لیگ بیستم 
را سپاهان با حضور نویدکیا روی نیمکتش برد. استقلال هم 
بازی برگشت لیگ نوزدهم و رویارویی دو تیم در جام حذفی 

را برده: هر دو با مجیدی.
9- طلسم زرد و محرم

  سپاهان سابقه شکست دادن استقلال در 3 بازی پیاپی 
لیگ برتری را دارد ولی این اتفاق هرگز توسط یک سرمربی 
رقم نخورده است. حالا این فرصت برای نویدکیا فراهم شده 
تا با بردن بازی فردا، اولین ســرمربی سپاهان شود که 3 بار 

متوالی استقلال را در لیگ شکست داده است.
10- آنها گل نمی خورند

  استقلال و سپاهان درحالی رودرروی هم قرار می گیرند 
که هر دو تیم اقتدار دفاعی درخشــانی در بازی های قبلی 
داشــته و ۴ کلین شــیت در ۵ بازی آخرشان ثبت کرده اند. 
سپاهان در این بازه زمانی فقط از گل گهر گل خورده )البته 
۴ گل( و دروازه استقلال را فقط صنعت نفت باز کرده است.

ســرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: چیزی که برای ما 
اهمیــت دارد و خیلی روی آن تاکید دارم، این اســت که 
تیمم گل نخورد چرا که تیمی قهرمان می شــود که کمتر 

گل بخورد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، فرهاد مجیدی 
در نشســت خبری پیش از دیدار اســتقلال مقابل سپاهان 
در هفته دهم لیگ برتر فوتبال، گفت: همیشــه بازی های 
اســتقلال و سپاهان حســاس و جذاب بوده است. با توجه 
به کیفیتی که هر دو تیم دارند، فردا شــاهد یک بازی زیبا 

خواهیم بود.
وی در مــورد شــایعه جدایــی گابریله پین، دســتیار 
ایتالیایی اش پس از دیدار با ســپاهان عنوان کرد: از شــما 
خواهــش می کنم به »اراجیف یک رســانه دروغگو« توجه 
نکنیــد. نام این رســانه را دروغگو می گــذارم، چون چند 
خبر دروغ منتشــر کرده بود. این اراجیف نه برای من مهم 
است نه به آن اهمیت می دهم. همیشه با بازیکنان صحبت 
می کنــم و می گویم یک کلید موفقیت به شــما در فوتبال 
ایران می دهم. چه بازیکن هستید و چه مربی، برای موفقیت 
باید حرف و حدیث ها را دایورت کنید. تمرکزم با این چیزها 
بهم نمی ریزد. مســئولیت سنگینی را قبول کردم و آن هم 
موفقیت و خوشحالی هواداران استقلال است. همه تلاشم را 

می کنم که به هدفم برسم، حتی اگر تنها باشم.
سرمربی استقلال خاطرنشان کرد: آدم هایی که راه تنها 
بودن را بلدند، قدرتمند هســتند. این افراد برای رســیدن 
به هدف شــان به غیر از خدا به کســی توکل نمی کنند. ما 
همکاری فوق العاده ای نه تنها با پین بلکه با ســایر همکاران 

داریم. تا اســتقلال یک بازی را می برد، شروع به این کارها 
می کنند. از بازیکنانم خواســتم تمرکزشــان روی بازی ها 
بگذارند. کار ســختی داریم و باید خوب تمرین کنیم تا به 

هدف مان برسیم.
مجیدی با اشــاره به بازی تیمش با ســپاهان ادامه داد: 
فردای بازی با پیکان از بازیکنانم خواستم دیدار با پیکان را 
فراموش کنند و تمرکزشان را روی بازی با سپاهان بگذارند. 

تصورم این است که فردا بازی زیبایی می شود.
وی در خصوص اینکه هافبک های اســتقلال طبق آمار 
فقط ســه پاس گل داده اند، تصریح کرد: بحث آمار را کنار 
بگذاریــم، از عملکرد هافبک ها یعنی زبیر نیک نفس، مهدی 

مهدی پور و سبحان خاقانی در بازی با پیکان راضی بودم.
مجیــدی در خصوص اینکــه در بازی با ســپاهان هم 
هــواداران حضور ندارند، عنوان کــرد: من قبلا هم گفته ام، 
استقلال با هوادارانش شکل می گیرد، در عرصه مربیگری ام 
این شــانس را نداشتم که تماشاگران حضور داشته باشند و 
فکر می کنم فقط ۵،۶ بازی شانس حضور هواداران را داشتم. 
این موضوع به مسئولان برمی گردد و امیدوارم هرچه زودتر 

هواداران به استادیوم ها برگردند.
ســرمربی اســتقلال در پاسخ به این ســؤال که بازی با 
ســپاهان مثل گذشته جذاب خواهد شــد؟ گفت: تفکراتم 
همین اســت و در چند بازی اول به خاطر اینکه یک مقدار 
تیم مان تغییر کرده بود شــاید آن طور که باید و شاید آن 
چیزی که می خواســتم اتفاق نیفتاد ولــی بازی با صنعت 
نفت را نگاه کنید. ما هر توپی که ارسال کردیم حداقل ۴،۵ 
بازیکن در باکس داشتیم. هواداران از ما یک فوتبال هجومی 

می خواهند و این جزیی از ساختار استقلال است و من هم 
به عنوان مربی باید طبق ساختار باشگاه جلو بروم. مطمئن 

باشید در بازی های آینده هجومی تر بازی خواهیم کرد.
مجیدی خاطرنشان کرد: چیزی که برای ما اهمیت دارد 
و خیلی روی آن تاکید دارم، این است که تیمم گل نخورد. 
غیر از پاداشــی که برای نتیجه می گذارم یک پاداشی را هم 
برای گل نخوردن می گذارم. فکر می کنم سال گذشته در ۱۱ 
بازی 3 و امســال در 9 بازی 2 گل خوردیم. تیمی قهرمان 

می شود که کمتر گل بخورد.
وی در مورد اینکه مدافعان تیمش در بازی با پیکان روی 
ضربات ایستگاهی گلزنی کردند و آیا در بازی با سپاهان این 
تاکتیک جواب می دهد یا نه، گفت: این یکی از تاکتیک های 
ما است. در جلسه فنی قبل از بازی از سیاوش یزدانی، محمد 
دانشگر، کوین یامگا و رودی ژستد خواستم از صندلی شان 

بلند شوند. از ســایر بازیکنان خواســتم که یک دقیقه به 
آنها نگاه کنید. آرزوی هر مربی اســت که چنین بازیکنان 
بلندقامتی داشته باشــند. برای دیدار با پیکان روی ضربات 

تمرین کرده بودیم که به بهترین شکل این اتفاق افتاد.
مجیــدی در مورد اینکه به نظر می رســد زمین تمرین 
اســتقلال در مجموعه آرارات کیفیت خوبــی ندارد، یادآور 
شــد: تنها دغدغه من زمین تمرین است. با همه تلاشی که 
باشــگاه و مســئولان کرده اند، زمین کیفیت ندارد و برخی 
بحث های تاکتیکی ما روی این زمین امکان پذیر نیســت. 
گابریلــه پین چند بار به من به این مســئله تذکر داده که 
طراحی تمرینات روی این زمین قابل اجرایی نیست. مشکل 
زمین در فوتبال مان وجود دارد و کل تهران را گشــتیم یک 
زمین چمن پیدا نکردیم. قرار اســت در نیم فصل چمن را 

ترمیم کنند.

فدراســیون فوتبــال در شــرایطی بــرای 
اسپانسری تأمین البسه تیم های ملی فراخوان 
صادر کرده که هیچ توضیحی درباره قراردادی 

که تا سال 2023 بسته بود، نداده است. 
به گــزارش خبرنگار ورزشــی خبرگزاری 
تسنیم، فدراســیون فوتبال برای تأمین البسه 
ورزشی تمام تیم های ملی فراخوانی داده تا از 
بین برند های معتبر تولید کننده البسه ورزشی 
داخلی و خارجی، اسپانسر خود را در این زمینه 
انتخاب کند. آن هم در شرایطی که در آخرین 
اردوی تیــم ملی فوتبال بازیکنان نســبت به 
کهنه بودن البسه خود اعتراض کردند و سایر 
تیم های ملی هــم لباس هایی بدون برند را به 

جای البسه آل اشپورت دریافت می کردند.
بیــش از یک مــاه پیش که هنــوز صدای 
اعتراض بازیکنــان تیم ملــی در نیامده بود، 
خبرگزاری تسنیم در گزارشی با عنوان »رنگ 
کردن گنجشک به جای قناری در فدراسیون 
فوتبال/ از ادعای قرارداد با آل اشپورت تا حضور 

در مسابقات با لباس های بدون برند« به صورت 
مبسوط به مسئله البسه تیم های ملی پرداخت. 
پس از اینکه ملی پوشان نیز اعلام کردند »یک 
ســال اســت لباس های کهنه را می پوشیم و 
هر بار پس از شستشــو دوباره باید بپوشیم« 
فدراســیون فقط ســکوت کرد، اما شــرکت 
تأمین کننده البســه تیم ملــی که قراردادش 
هم در دوران کرونا فســخ شده بود، دست به 
افشاگری زد. وحید جعفری که نماینده شرکت 
آل اشپورت در خاورمیانه است، پس از اعتراض 
بازیکنان تیم ملی نسبت به کیفیت لباس ها و 
کهنه بودن آنها در اطلاعیه ای که برای رسانه ها 
ارســال کرد به این موضوع اشاره داشت که در 
9 ماه گذشــته 8۵0 دست لباس مسابقه و به 
همین نسبت سایر البسه اعم از گرمکن شلوار، 
لباس های متعدد تمرینــی، لباس های هتلی، 
کفش، لباس هــای دروازه بانــی و... به صورت 
رایگان به فدراسیون فوتبال تقدیم کرده است. 
محموله ای که 3۶0 هزار دلار ارزش داشته، اما 

فدراسیون در قبال این ادعا سکوت کرد. همه 
این اتفاقات در حالی رقم خورد که 9 شهریور 
ماه ۱۴00 و دو مــاه پیش از رقم خوردن این 
حواشی، سایت رســمی فدراسیون فوتبال در 
مصاحبه ای با غلامرضا علیخانی، مدیر شرکت 
رابردومــان این شــرکت را نماینده انحصاری 
شــرکت آل اشپورت معرفی کرد و اعلام شد تا 
پایان ســال 2023 آل اشپورت البسه تیم ملی 
را تأمین خواهد کرد. آن هم شــرکتی که در 
طراحی ســوپرمارکت تخصص و مجوز دارد و 
مشخص نیست فدراسیون فوتبال چگونه بخش 
مهمی از پشــتیبانی تیم های ملی خود را که 
تأمین البسه اســت، به چنین شرکتی واگذار 
کرد. جالب اینکه حتی همین ادعای فدراسیون 
فوتبال و شرکت رابردومان نیز توسط نماینده 
آل اشپورت تکذیب شــد که متن آن در ادامه 

می آید:
»در خصوص شــرکت رابردومان و حواشی 
مطروحه به استحضار می رساند در خرداد و تیر 

ماه ۱۴00 پس از جلسات متعدد با فدراسیون 
فوتبــال و نــگاه آن فدراســیون بــه احیای 
قرارداد و تأکید بر ایجــاد درآمدزایی برای آن 
فدراســیون از طریق فروش البسه هواداری و 
ایجاد فروشــگاه های هواداری تیم ملی فوتبال 
از طرف فدراسیون شــرکتی به نام رابردومان 
به آل اشــپورت معرفی شد و طی قراردادی در 
تاریخ اول شهریور ۱۴00 این شرکت صرفاً به 
عنوان شــرکت همکار در ایجاد بســتر فروش 
البســه هواداری تیم ملی فوتبال در حوزه های 

آنلاین و آفلاین آغاز بــه همکاری کرد، اما به 
دلایل مختلف پس از مشکلات به وجود آمده 
در فاصله یک ماه از شــروع قرارداد، شــرکت 
آل اشپورت نســبت به فســخ قرارداد و پایان 
همکاری با این شرکت و اعلام آن به فدراسیون 
اقدام کرد. همچنین مزید اطلاع است شرکت 
رابردومــان هیچگونــه نمایندگی از شــرکت 
آل اشپورت در ایران نداشته، ندارد و همچنین 
هیچکدام از البسه رایگان تحویلی به فدراسیون 

توسط این شرکت تأمین نشده است«.

10 نکته از رویارویی استقلال و سپاهان؛ 6 امتیاز و بیشتر
علیرضا خطیبی

مجیدی: به بازیکنانم گفتم حرف و حدیث ها را دایورت کنند

 برای برد سپاهان کار سختی داریم

ابهام در ماجرای تأمین البسه تیم های ملی فوتبال

قرارداد همکاری فدراسیون تا سال 2023 چه شد؟

نماینده مجلس شورای اســلامی گفت: عزیزی خادم 
رئیس فدراســیون فوتبال است و من به او توصیه می کنم 

سواد حقوقی اش را افزایش دهد.
به گزارش خبرنگار مهر، احمد راســتینه در حاشــیه 
مراســم بدرقه کاروان کاراته ایران اعزامی به مســابقات 
آســیایی گفت: یک تیــم کامل در تمام رده های ســنی 
آقایان و بانوان در حال اعزام هستند که این موضوع نشان 
می دهد در میادین بین المللی می توانیم حرفی برای گفتن 

داشته باشیم.
نماینده مردم شــهرکرد در مجلس شــورای اسلامی 
افزود: فصل بررسی بودجه ۱۴0۱ است. به همکاران عزیز 
خودم در مجلس عرض می کنم سال گذشته مجلس قدم 
بلنــدی برای کمک به ورزش انجام داد که خوشــبختانه 
انجام شــد اما برای ســال ۱۴0۱ باید کار ویژه ای را برای 
ایــن کمک ها انجام دهیــم. باید اقدام ویــژه در حمایت 
از ورزش انجــام دهیم. بارها گفتم تک تک ورزشــکاران 
ایرانی پرچمدار عزت و اســتقلال ایران اســلامی هستند. 
خوشــبختانه وزارت ورزش و جوانان برنامه ریزی خوبی را 
در این زمینه شروع کرده اند. من مطمئن هستم نتایج آن 

بسیار بیشتر دیده می شود.
او درباره آخرین وضعیت بررســی اساسنامه فدراسیون 
فوتبــال و تصویــب بند یک آنکــه مربوط بــه نهاد غیر 
دولتی بودن آن اســت، تصریح کرد: آن قانون است اینکه 
فدراسیون ها یک نهاد عمومی غیر دولتی مستقل هستند 
که مجامع برای آنها تصمیم می گیرد و در همان مجمع ها 

تصمیم گیری می شود.
رئیس کمیته تربیت بدنی کمیسیون فرهنگی مجلس 
شورای اسلامی افزود: اساساً دولت لایحه ای را به مجلس 
ارائه داده که از آن خواســته بند یــک تغییر کند و لفظ 
عمومی برداشــته شود. اختلاف بر ســر این است که در 
قانون ما عنــوان رده ای تحت نام نهاد عمومی مســتقل 
کــه از دولت بودجــه بگیرد وجود ندارد. مــا برای اینکه 
فدراسیون ها مشکلی نداشته باشــند آنها را نهاد عمومی 

غیر دولتی عنوان کرده ایم.
راســتینه ادامه داد: نهادهای جهانــی می دانند که در 
کشــور ایران هیچ بن بســتی در فدراسیون ها وجود ندارد 
اما از آنجایی که دولت از مجلس خواســت بررســی شود 
ما این کار را شــروع کرده ایم ولی اینکه دوســتان اصرار 
دارند الزاماً باید این بند تصویب شــود در حوزه اختیارات 
من نیست. من وظیفه دارم آن را در کمیسیون تخصصی 
بررســی کنیم و سپس در مجلس شورای اسلامی بررسی 

شود و سپس در شورای نگهبان مورد توجه شود.
او درباره صحبت های حمید ســجادی وزیر ورزش که 
عنوان کرده اســت این کلمه قبلًا برداشــته شــده بود و 
مجدداً وارد شــده است، گفت: سال گذشته یک لایحه ای 
که ۱3 ســال باقی مانده بود را در مجلس شورای اسلامی 
تصویــب کردیــم. وزارت ورزش و جونان بــا این مصوبه 
صاحب قانون شد. نمی شود ظرف یک سال مجدداً لایحه 
بیاورید بگویید سال گذشته چیز دیگری را تصویب کردید 

و حالا موضوع دیگری را تصویب کنید.
او درباره واکنش های مســئولان فدراســیون فوتبال و 
شخص شــهاب الدین عزیزی خادم درباره صحبت های او 
تاکید کرد: آقای عزیزی خادم رئیس فدراســیون اســت 
و مــن به او توصیه می کنم ســواد حقوقی اش را افزایش 
دهد. حتی مشــاور حقوقی او نامه سرگشــاده زده که آن 
هم خیلی جالب بود. کسی که خودش حقوقی است باید 

بداند فرایند حقوقی و قانون گذاری خیلی روشن است.
راســتینه گفت: نکته دوم این اســت که آقای عزیزی 

خادم می داند فدراســیون فوتبال سالیان متمادی با نهاد 
عمومی غیر دولتی تحت تأثیرات مجمع طرح شده است. 
اینکه چرا این حاشــیه ها را مطرح می کنیم و پیام غلط به 
فیفا می دهیم عجیب اســت. فیفا می داند بن بست قانونی 
در فدراسیون ها وجود ندارد و دوماً فدراسیون فوتبال نهاد 
مستقلی است که کاملًا اختیارات بخش خصوصی را دارد 
و فدراســیون فوتبال ما بر اساس تصمیمات مجمع اداره 
می شــود. حالا اگر رئیس فدراســیون اصرار دارد یک بند 
تغییر کند این فقط اصرار یک فرد است. در فرایند قانون 
گذاری باید ببینیم چه مسیری را در مجلس طی می کند.

او خاطرنشــان کرد: سال گذشــته قانون شرح وظایف 
وزارت ورزش در ۱۶ آذرماه ۱399 تصویب شــده اســت. 
شــما نمی توانید ظرف یک ســال بگویید قانون را تغییر 

می دهید. این غلط است و اصرار بر آن هم غلط است.
راســتینه درباره ضرب الاجل فیفا تا دهم اسفند گفت: 
فیفا در جایگاهی نیســت که برای ما تعیین تکلیف کند. 
فیفا بر اســاس قوانین داخلی کشــورها بــه آنها احترام 
می گذارد. اینکه می گویند وقت نداریم حرف غلطی است. 

ما به شفافی تعریف خودمان را ارائه داده ایم.
نماینده مجلس شــورای اســلامی درباره تعلق بودجه 
کمیته ملی المپیک بــه وزارت ورزش گفت: اجازه دهید 
بودجه را بررسی کنیم. دولت برای اینکه فرایند نظارت را 
شفاف کند برخی موارد را ادغام کرده است. ما در مجلس 
بررســی می کنیم و آنچه به صلاح ورزش است را تصمیم 

خواهیم گرفت. قطعاً لایحه ارائه شده قطعی نیست.

احمد راستینه عنوان کرد:

فیفا نمی تواند برای ما تعیین تکلیف کند، عزیزی خادم سوادش را بیشتر کند


